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Discussie over t o e t r e d i n g d r i e nieuwe leden behelsde ve-s-Mi 
lende onderwerpen, die a l s v o l g t kunnen worden u i t g e s p l i t s t : 
a) Overgangsperiode» 

Jenkins p l a a t s t e Griekenland apart van Spanje en Portugal Voor 
deze beide l a a t s t e landen wenst h i j een g e l i j k t i j d i g e t o e t j e -
dingsdatum, w a a r b i j h i j met name de overbelasting van de b i i de 
diverse toetredingsonderhandelingen betrokken BG-ambtenarerTals 
argument noemde. Voor Griekenland dacht Jenkins aan een 
overgangsperiode van 5 j a a r . B e l a n g r i j k leek hem ook i e vraag 
hoe de Gemeenschap de toetredingsproblematiek benaderde: 

of met een soort z u i n i g j e s Marshall-plan. 
Owen had geen s p e c i f i e k e opvattingen over de duur der overgangs
perioden. H i j vreesde wel dat de d r i e toetredende landen de 
problemen t e l u c h t h a r t i g opnamen. 0,Kennedy benadrukte dat de 
toetredingsperioden bezien dienen t e worden i n r e l a t i e t o t onze 
eigen problemen. 
I k heb t i j d e n s de discussie gesteld het fresco als een handboek 
voor de problematiek der t o e t r e d i n g t e zien; het stuk behoefde 
m.i. n i e t verder u i t g e d i e p t te worden (Jenkins k n i k t e instemmend). 
I k heb verder geargumenteerd tegen toetredingen i n twee phasen. 
Wat Portugal b e t r e f t , deelde Andersen mede dat het b e s l u i t de 
onderhandelingen t e openen i n de Raadszitting van 6 j u n i zou 
kunnen worden genomen. De onderhandelingen z e l f zouden i n 
september kunnen aanvangen; de Portugezen waren het hiermee eens. 
b) Beslissingsprocedures 
Owen verwierp meerderheidsbesluiten en verwees naar de Leeds 
Castle formule. De drempel van v e r w i j z i n g van besluitvorming 
naar de M i n i s t e r r a a d diende verhoogd te worden. 
I k heb opnieuw een p l e i d o o i voor meerderheidsbesluitvorming^en vo<*r5 

r r o t e r e bevoegdheden voor de Commissie gehouden. De Leeas 
formule kan sle c h t s werken als de permanent vertegenwoordigers 
grotere bevoegdheden kregen; op zich was deze formule geen 
oplossing. 
Genscher benadrukte dat voor de to e t r e d i n g van de * i e u w e * e ^ -
het besluitvormingsproces moest z i j n opgelost, omdat na ae ™« 
t r e d i n g de problemen anders v r i j w e l onoplosbaar worden, n i j 
steunde m i j n betoog inzake de bevoegdheden der P^anent 
vertegenwoordigers en inzake de noodzaak van m J ? ^ f p belanden 
s l u i t e n . Teveel z i t men als verdedigers van nationale belangen 
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tegenover e l k a a r , t e r w i j l men u i t d i e n t t e gaan van het beginsel 
t o t een Gemeenschap t e behoren. H i j vroeg z i c h verder a f , of 
het n i e t een goede procedure zou z i j n dat een land dat b e s l u i t 
vorming i n Coreper tegenhoudt, a l s eerste daarvoor t e k s t en 
u i t l e g i n de M i n i s t e r r a a d zou moeten geven. 
Owen, die op z i j n standpunt b l e e f staan dat meerderheidsbeslissin
gen n i e t acceptabel waren, maar het l a a t s t e v o o r s t e l van Senscher 
wel kon accepteren (Mexcuse procedure"), bracht aan het s l o t van 
het gesprek ook nog de m o g e l i j k h e i d t e r sprake van een ver
s t e r k i n g van het s e c r e t a r i a a t van de v o o r z i t t e r met een aantal 
ambtenaren d i e b i j v o o r b e e l d voor v i e r j a a r benoemd zouden worden. 
Zulks zou z i j n s i n z i e n s de taak van v o o r z i t t e r s u i t k l e i n e landen 
kunnen v e r l i c h t e n . D i t v o o r s t e l v i e l met name b i j 
goede aarde. Het gesprek h i e r o v e r l e i d d e n i e t t o t 

c) Talen 

n i e t i n 
conclusies. 

O'Kennedy vroeg z i c h a f of aan het probleem van de t a l e n n i e t 
i e t s moest worden gedaan, mede gezien i n het l i c h t van de 
t o e t r e d i n g der nieuwe leden. F o r l a n i v e r z e t t e z i c h tegen een 
vermindering van het a a n t a l t a l e n . 
I k heb erop gewezen dat i n i e d e r geval a l l e officiële b e s l u i t e n 
e.d. i n de l a n d s t a l e n moesten worden gepubliceerd. Het v e r t a a l 
probleem i n de vergaderingen was een d e l i c a t e kwestie 
(een punt dat ook Genscher o n d e r s t r e e p t e ) . Waar mogelijk Eoudott 
p r a c t i s c h e oplossingen moeten worden nagestreefd ( h i e r o i j Bloot 
Jenkins z i c h a a n f j f i n deskundigenbijeenkomsten worden reeds rm** 
s l e c h t s een of twee t a l e n gebruiktJF. 

En marge v a n de v e r g a d e r i n g heb i k Jenkins gesuggereerd dat de 
Commissie een s t u d i e maakt van de technische en financiële 
gevolgen van h e t t a l e n v r a a g s t u k b i j ongewijzigd b e l e i d , na ae 
t o e t r e d i n g der nieuwe leden. Dat zou misschien een Oasis 
kunnen vormen v o o r een verdere i n f o r m e l e d i s c u s s i e . 
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